

週	日期	時間	活動	Case of the week
一	06/29	08:00-09:00	※ 皮美外讀書會 Dermatologic Surgery Ch. 73-74 VS 劉威廷 (線上) 【皮美外受訓醫師】	A 48 y/o female with one dome-shaped flesh-colored papule on the left parietal scalp for years
二	06/30	08:00-08:40	※ 外賓演講 國泰皮膚科 鄭煜彬醫師 (3F門診討論室) 【全科人員】	
		08:40-09:00	※ 出院討論會 R1 蘇宇昂 (3F門診討論室) 【全科人員】	
三	07/01	08:00-09:00	※ 住診教學 VS 王德華 (3F門診討論室) 【Clerks, PGYs, Rs】	
		13:00-15:00	※ 臨床病理討論會 R1 張皓雲 / VS 李玉雲 (3F門診討論室) 【全科人員】	
			1. Skin, right flank, punch biopsy: subcorneal pustulosis, compatible with pustular psoriasis. (The clinicopathology review of pustular psoriasis)	IVS 王德華
			2. Soft tissue, left upper back, excision: granulation tissue. (The clinicopathology review of neurofibroma and neurofibromatosis)	IVS 王德華
			3. Skin, right shin, biopsy: granulomatous dermatitis. (The clinicopathology review of necrobiosis lipoidica)	IVS 楊朝鈞
			4. Skin, left mandible, excision: squamous cell carcinoma, moderately differentiated, metastatic. (The clinicopathology review of metastatic squamous cell carcinoma)	IVS 許釗凱
四	07/02	08:00-08:30	※ 皮膚外科期刊討論會 R3 侯秉宸 / VS 劉威廷 (3F門診討論室) 【全科人員】	Answer for last week: Pretibial myxedema
			Efficacy and Cosmetics of Secondary Intention Healing for Facial Skin Cancer: A Single-Center Retrospective Study (J Dermatol. 2026 May 3. doi: 10.1111/1346-8138.70298)	
		08:30-09:00	※ 期刊討論會 R1 蘇宇昂 / VS 杜威廷 (3F門診討論室) 【全科人員】	
五	07/03	08:00-09:00	Repurposing leflunomide and hydroxychloroquine to treat Sjögren's disease (RepurpSS-II): a randomised, double-blind, placebo-controlled, phase 2b trial (Lancet Rheumatol. 2026 Jul;8(7):e528-e538.)	
			※ 住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch. 44 & 46 R3 侯秉宸 (3F門診討論室) 【Rs】	
			※ 值班主治醫師查房	
六	07/04			
日	07/05			

